

Music with Lori Savage

Music with Lori Savage is a music and movement program using a multi-sensory approach to learning.

CLASSES	Benefits to Child	Features
BABIES (15 minute class)	<ul style="list-style-type: none"> - Increases child’s curiosity about music. - Develops child’s listening skills and sense of flow and beat through movement. – Establishes a foundation for singing and musical thought. 	<ul style="list-style-type: none"> – Bouncing and rocking songs. – Wiggle and peek-a-boo games. – Exploration of objects like tin pans or scarves and musical instruments like drums, baby bells, jingle balls, shakers and more.
AGE 18 MOS. – 3 YEARS (30 minute class)	<ul style="list-style-type: none"> - Facilitates expression of feelings. - Assists memory through repetition. - Develops further musical aptitude and focused listening. - Bridges the natural connection between music and movement while channeling energy productively. – Lays the foundation for singing and vocal development, and purposeful movement. 	<ul style="list-style-type: none"> – Movement activities for coordination, body awareness, exploration of space, body control and the pure joys of movement. – Folk songs for singing, dancing and listening. – Focused listening examples from both daily life and music instruments. – Instruments to explore: rhythm sticks, jingles, shakers, drums, resonator bars, and other percussion instruments.
AGE 3-5 YEARS (30 minute class)	<ul style="list-style-type: none"> -Activities build on the child’s growing independence and competencies. -Nurtures ability to use language. - Capitalizes on the child’s delight in dramatic play within the musical context. -Lessons include: songs, creative movement, exploration of instruments and imaginative storytelling. 	<ul style="list-style-type: none"> – Enhances moving, singing & talking skills. – Nurtures ability to use language and participate in dramatic play within a musical context. – Develops listening, focused attention, imagination, creativity, and self-expression. -Variety and complexity of instruments increase to include glockenspiel, triangles, chimes, 3-bell jingles, and much more.

Lori Savage
Kindermusik Educator
514-979-3990

KindermusikwithLori@videotron.ca
www.kindermusikwithLori.ca



La Musique avec Lori Savage

La Musique avec Lori Savage est un programme de musique et mouvement qui est baser sur l'utilisation des différents sens.

GROUPES	Bénéfices aux enfants	Caractéristiques
Poupons (Classe de 15 minutes)	<ul style="list-style-type: none"> - Augmente la curiosité de votre enfant envers la musique. - Développe les compétences d'écoute et le sense du mouvement en utilisant le rythme. – Établir une fondation pour chanter et la réflexion de la musique. 	<ul style="list-style-type: none"> – Rebondir et balancer avec les chansons. – Jeux de remuer et peek-a-boo. – Exploration des objets, par exemple les foulards, poêles, cloches et autre.
18 mois - 3 ans (Classe de 30 minutes)	<ul style="list-style-type: none"> - Facilite l'expression des émotions. - Amélioration de la mémoire avec la répétition. - Développe leur capacité musicale et la concentration. - Association naturel entre la musique et le mouvement. Permettre les enfants d'exprimer leur énergie. - Établir une fondation pour chanter, le développement vocal et le mouvement résolu. 	<ul style="list-style-type: none"> – Activités de mouvement et coordination, conscience et contrôle du corps, exploration d'espace, et la joie du mouvement. – Chansons folk pour chanter, danser et écouter. – Écoute résolu avec les exemples de vie au quotidien et des instruments de musique. – Instruments à explorer: rythme, bâtons, cloches, hochet, tambour, barres resonateur et des instruments de percussion.
3-5 ANS (Classe de 30 minutes)	<ul style="list-style-type: none"> -Activités développe les competences et l'indépendance des enfants. -Développe leur habilité d'utiliser le langage. - Utilise le jeu dramatique dans un contexte musical. -Les cours inclus: les chansons, mouvement creatif, exploration des instruments et de raconter des histoires imaginaires. 	<ul style="list-style-type: none"> – Améliorer les habilités de mouvement en chansons et en langage. – Développer les habilités d'utiliser le langage et la participation en jeu dramatique dans une context musicale. – Développe l'attention, l'écoute, l'imagination, la créativité, expression de soi. -Une variété des instruments sont introduit, par exemple, un glockenspiel, des triangles, carillon, trios cloches à tinter, et beaucoup plus.

Lori Savage
Kindermusik Éducatrice
514-979-3990

KindermusikwithLori@videotron.ca
www.kindermusikwithLori.ca

